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Närvarolista Pensionärsrådet 

Beslutande 
Namn  
Björn Jönsson, PRO, ordförare  
Christer Sjöström, PRO, justerare   
Ann-Magreth Albin, PRO,   
Eva-Britt Johansson, SPF, vice ordf  
Rikard Bivefors, ersättare, SPF  
Tord Larsson, ersättare, SPF 
Lena Gustafsson, SKPF  
Marianne Göransson, SKPF 
 

Övriga närvarande ersättare, tjänstemän och adjungerade politiker 
från socialnämnden (sn)  
Namn   
   
Ann-Christine Munoz, SKPF, ersättare   
   
Maria Danielsson, områdeschef    
Ingrid Kjellberg, administratör/sekreterare 
Anita Persson, medicinskt ansvarig sjuksköterska §§ 27-28 
 
Parti Namn adjungerande ledamöter från socialnämnden 
SD Tommy Rosenberg, ledamot sn,  
BP Carin Falck, 1:e vice ordf sn 
  

 

  

 

M Moderata samlingspartiet BP Barapartiet 
S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 
SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 
L Liberalerna V Vänsterpartiet 
ÄS Älska Svedala   

 



3(18) 

PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-06-30 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 27    Dnr sn 2022-144  

Information om - Patientsäkerhetsberättelse 2021 
Vid dagens sammanträde informerar medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) Anita Persson 
om Patientsäkerhetsberättelse för vårdgivare 2021.        

Sammanfattning av ärendet 
Den 1 januari 2011 började patientsäkerhetslagen (2010:659) att gälla. Enligt denna lag ska 
vårdgivaren dokumentera sitt patientsäkerhetsarbete i en patientsäkerhetsberättelse.  
Syftet är att vårdgivaren (kommunen) får god kontroll över verksamhetens 
patientsäkerhetsarbete och att Socialstyrelsen kan lättare utföra tillsyn av verksamheten.      

En del i Patientsäkerhetsberättelsen handlar om avvikelserapportering.  
Vid Socialnämnden sammanträde 2022-06-02, § 36 redogjorde MAS Anita Persson för 
kommunens Patientsäkerhetsberättelse för vårdgivare 2021. Socialnämnden beslutade att 
notera informationen till protokollet.       

Handlingar i ärendet 
Patientsäkerhetsberättelse, 2022-04-18 Medicinskt ansvarig sjuksköterska         

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 28      Dnr sn 2022-181 

Information om – Vård och omsorgscollege 
 
Vid dagens sammanträde informerar medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) Anita Persson 
om samarbetet med Vård och omsorgscollege. 

Sammanfattning av ärendet 
Vård- och omsorgscollege är en förening för samarbete mellan arbetsgivare, utbildnings-
aktörer och fackliga organisationer inom den privata och offentliga vården och omsorgen. 
Vård- och omsorgscollege Skåne har funnits sedan 2008. Vård- och omsorgscollege arbetar 
bland annat för att ge elever och studerande modern utbildning som leder till 
anställningsbarhet och karriärmöjligheter. 

Behovet av en hållbar kompetensförsörjning inom vård och omsorg är av stor vikt för välfärden 
i Sverige idag och framöver. Samverkan i VO-College är formaliserad genom certifiering och 
de organisationer som deltar arbetar tillsammans för att skapa hållbar och framgångsrik 
kompetensförsörjning i vård och omsorg. 
I vårt lokala college ingår Svedala, Vellinge och Trelleborg. Tillsammans arbetar college bland 
annat för att kvalitetssäkra utbildningar, locka fler medarbetare, utbilda befintlig personal. Just 
nu pågår också ett arbete med ansvarsnivåer. Det ska synliggöra kompetens och 
ansvarsnivåer hos medarbetare inom Vård och omsorg. På sikt kommer det att höja kvaliteten 
i verksamheterna, skapa förutsättningar för att arbeta strategiskt med bemanning, tydliggöra 
förväntningar på yrkesrollen samt synliggöra utvecklingsmöjligheter för både individ och 
verksamhet. 
Vid socialnämndens sammanträde 2022-06-02, § 37 informerade medicinskt ansvarig 
sjuksköterska om vård och omsorgscollege. Socialnämnden beslutade att notera 
informationen till protokollet sam att tacka medicinskt ansvarig sjuksköterska Anita Persson för 
ett gott arbete och samarbete särskilt under pandemin. 
   

Pensionärsrådet beslutar 
att framföra sitt tack till MAS Anita Persson, samt 

att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 29  Dnr sn 2021-89   

Seniorsportskola – Senior Sport School 
Vid dagens sammanträde föreligger inbjudan till informationsmöte Senior Sport School i 
Svedala, 23 augusti 2022, konferensrummet, Aggarps sporthall.  
 
Är du 60+ och vill vara med på ett hälsoäventyr där du får komma ut, röra lite på dig och knyta 
kontakter? Då är du välkommen att delta i Senior Sport School i Svedala. Här för du prova på 
olika aktiviteter som Senior Power styrketräning, tematräffar med fokus på hälsa, laga 
hälsosam mat och få utbildning i hjärt- och lungräddning. Du får också prova på olika idrotter 
och ta del av intressanta föreläsningar.  
 
Senior Sport School pågår i 12 veckor med start 12/9 och kostar 300 kr/person. 

Sammanfattning av ärendet 
Vid pensionärsrådets sammanträde 2021-11-04, Pe § 41 samt 2022-03-17, Pe § 27 lyftes 
frågan om Seniorsportskola i Svedala med Kultur och fritid.  

Vid sammanträdet 2022-03-17 förelåg svar från områdeschef Thomas Djurfelt, Kultur och fritid 
där det bland annat framkom att ett tjänstemannamöte ägt rum i februari 2022 där det 
diskuterades att starta en Senior Sport School till hösten 2022 tillsammans med frivilliga 
personer. Målet är att även nå ut till de pensionärer som inte rand är aktiva inom sport. 

Pensionärsrådet beslutade 2022-03-17 att framföra till Kultur och fritid att de anser att det är 
ett bra initiativ och att de olika pensionärsorganisationerna (PRO Svedala, PRO Bara, SPF 
och SKPF) är öppna för att hjälpa till vid behov samt att för övrigt lägga informationen till 
handlingarna. I paragrafen framkom också förslag från pensionärsrådet på hur man skulle 
kunna nå fram till de pensionärer som inte redan är aktiva inom sport, att det kan tas fram 
kriterier för aktiv eller inte aktiv vid anmälan där det går att fylla i vem som är aktiv eller inte. 
Samt att de som inte är aktiva prioriteras. 

Handlingar i ärendet 
 
Inbjudan – Informationsmöte Senior Sport School I Svedala, 23 augusti 2022 
 

 

Fort 
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Forts 

Pe § 29 

 

Pensionärsrådet beslutar 
att informera pensionärsorganisationerna PRO Svedala, PRO Bara, SKPF och SPF om 
informationsmötet Senior Sport Scholl i Svedala 23 augusti 2022 samt  

att lägga informationen till handlingarna.  

__________  
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Pe § 30    Dnr sn 2021-267  

Svar Övriga frågor – Seniorbiljett med Skånetrafiken 
Vid dagens sammanträde föreligger svar daterat 2022-05-20 från kommunalråd Linda 
Allansson Wester (M) på fråga om införande av seniorbiljett för seniorer bosatta i Svedala 
kommun enligt följande:  

Jag har stämt av med Carina Zachau (M) ordförande i Kollektivtrafiknämnden/Skånetrafiken 
och hon svarar att Moderaterna i Region Skåne, har i ett gemensamt uttalande av Carina 
Zachau själv, och Carl-Johan Sonesson, ordförande i regionstyrelsen, sagt att de har för 
avsikt att om Moderaterna efter valet har stöd och majoritet för förslaget så kommer man att 
införa en så kallad seniorrabatt som ska gälla resor såväl inom som mellan kommuner. Det vill 
säg en ordentlig lättnad för reseplånboken för alla som inbegrips i gruppen. Carina låter hälsa 
att om pensionärsrådet önskar besöker hon (och jag) gärna ett framtida pensionärsråd för att 
diskutera och lyssna av pensionärsrådets tankar kring förslaget och kollektivtrafiken. 

Sammanfattning av ärendet 
Vid Pensionärsrådets sammanträde 2021-12-16, § 51 lyftes frågan om gratisresor till 
pensionärer i bosatta i Svedala kommun. Kommunalråd Linda Allansson Wester (M) som 
deltog vid sammanträdet svarade att när det gäller seniorbiljett finns inte längre samma 
möjligheter som den som gavs för gratisresor för unga. Skånetrafiken håller på att utarbeta ett 
nytt förslag med differentierad taxa för seniorer som enligt uppgift ska gälla hela Skåne. 
Förslaget kommer troligen presenteras våren 2022 för kommunen. Pensionärsrådet beslutade 
att lägga informationen till handlingarna. 

     

Pensionärsrådet beslutar 
att ta upp frågan på nytt efter valet, samt 

att lägga informationen till handlingarna. 
__________  
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Pe § 31    Dnr sn 2021-87  

Övriga frågor – Ansökan om bostadsanpassnings och 
bostadsanpassningsbidrag 
Ann-Christine Munoz, SKPF, lyfte fråga vid pensionärsrådets sammanträde 2022-05-19, § 25, 
rörande betalning till entreprenör vid bostadsanpassning samt bostadsanpassningsbidrag från 
kommunen. Det har framkommit att den sökande i vissa fall, som blivit beviljat 
bostadsanpassning och bostadsanpassningsbidrag, måste ligga ute med stora summor för 
betald faktura till entreprenören innan någon ersättning från kommunen betalas ut.  
 
Information och frågor angående ansökan om bostadsanpassning och bostads-
anpassningsbidrag har varit uppe i pensionärsrådet vid flera tillfällen under 2021. 
 
Pe § 1 2021-02-18. Pensionärsrådet beslutade då bland annat att framföra till Bygg och Miljö 
om att förtydligande på kommunens webbsida avseende process bostadsanpassningsbidrag 
bör göras och att arbetsterapeutens roll bör tydliggöras samt att hanteringen av offert och 
utlägg bör ses över.  
 
Pe § 38 2021-11-04. Svar från handläggare för bostadsanpassningsbidrag förelåg daterat 
2021-09-06, där det framkommer följande angående offert och utlägg:   
 
När det kommer till hantering av offert och utlägg är det tyvärr svårt att förändra. Det är upp till 
sökande att anlita vem de vill för att utföra anpassningsåtgärder. Anledningen till att 
kommunen inte får gå in och göra detta är att det råder fri konkurrens. Gällande utlägg, är de 
oftast så, att om man skickar in en kopia på fakturan och uppgifter om till vilken bank och vilket 
kontonummer man vill att bidraget utbetalt till, så hinner man få pengarna innan dessa att 
fakturan förfallit. Skickar man in det omgående behöver man inte ligga ute med pengar själv. 
Anledningen till att inte kommunen kan betala fakturorna, är att det är ett bidrag som betalas 
ut.  
 
Pensionärsrådets beslutade 2021-11-04, pe § 38 att framföra till Miljö och teknik, handläggare 
Linda Castengren, att pensionärsrådet inte är nöjda med svaret, då pensionärsrådet anser att 
kommunen bör ompröva hanteringen av utbetalningen av fakturor avseende bostads-
anpassningsbidrag samt att framföra att pensionärsrådet önskar få information om vad som 
kommer att uppdateras på kommunens webbsida avseende bostadsanpassningsbidrag. 
 
Forts 
 
 
Forts 
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Pe § 31 
 
På Boverkets webbsida gällande utbetalning av bostadsanpassningsbidrag står bland annat 
följande:  
https://www.boverket.se/sv/babhandboken/bostadsanpassningsbidrag/utbetalning-av-
bostadsanpassningsbidrag/ 

Kommunen ska inte kräva att sökanden betalar entreprenören själv före kommunens 
utbetalning   
Att kvitto nämns i propositionen och Boverkets föreskrifter innebär inte ett krav på att 
sökanden ska behöva betala entreprenören själv före kommunens utbetalning av bidraget. 
Men om sökanden faktiskt har gjort det så fungerar kvitto bra som en kostnadsredovisning. 

Betalningen är sökandens påtryckningsmedel 

Lagen om bostadsanpassningsbidrag utgår från en viss rollfördelning. Denna innebär bland 
annat att om sökanden beviljas bostadsanpassningsbidrag som ett kontantbidrag är det 
sökanden själv som väljer entreprenör, ingår avtal med entreprenören och också betalar 
entreprenören med det bostadsanpassningsbidrag som kommunen har beviljat sökanden. 
Kommunens roll är att betala ut bidraget till sökanden. Observera dock vad vi skriver om 
kommunernas serviceskyldighet i handläggningsguiden, under rubriken "Ansökan". Det finns 
en länk till handläggningsguiden under "Relaterad information". 

Lagen utgår från att bidraget betalas ut till sökanden 

Avtalet mellan sökanden och entreprenören ska följa vanliga avtalsregler. Om sökanden inte 
är nöjd med arbetet så kan han eller hon i vissa fall hålla inne betalningen. Du kan läsa mer 
om detta i konsumenttjänstlagen (1985:716). För att sökanden inte ska fråntas denna 
möjlighet till påtryckningsmedel utgår lagen om bostadsanpassningsbidrag från att bidraget 
betalas ut till just sökanden.  

Betala bidraget direkt till entreprenören? 

En annan sak är att sökanden kan be kommunen att betala bidraget direkt till entreprenören. I 
första hand bör sökandens önskemål vara skriftligt. Det kan till exempel komma till uttryck i en 
fullmakt. 

Om kommunen anser att det räcker att sökanden muntligen uttrycker att kommunen kan 
betala bidraget direkt till entreprenören är det viktigt att kommunen skriver en tydlig 
tjänsteanteckning om detta. Tjänsteanteckningen ska vara daterad, och det ska framgå vem i 
kommunen som har skrivit den. 

Före utbetalning direkt till entreprenören behöver kommunen även försäkra sig om att 
sökanden är nöjd med anpassningen. Att hålla inne betalningen kan ju vara ett 
påtryckningsmedel gentemot entreprenören om sökanden inte är nöjd med arbetet.  
Forts 
 
Forts 

https://www.boverket.se/sv/babhandboken/bostadsanpassningsbidrag/utbetalning-av-bostadsanpassningsbidrag/
https://www.boverket.se/sv/babhandboken/bostadsanpassningsbidrag/utbetalning-av-bostadsanpassningsbidrag/
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Pe § 31 
 

Vid kontakt med bygglovarkitekt, ASAR/MSA samordnare Mimmi Jacobsson, Bygg och miljö 
2022-05-25 framkommer att Linda Castengren, som hanterade bostadsanpassningsbidragen 
(BAB), slutat sin anställning. Innan de har en ny person på plats, har de hjälp av en konsult. 

I svaret från Mimmi Jacobsson står följande: 

Ingen sökande av BAB ska behöva ligga ute med pengar för anpassningen om man inte har 
möjlighet för det. Precis som Linda skrev, kan man skicka in en kopia av fakturan till 
kommunen så fort man har fått den samt uppgifter om bank och kontonummer. Bidraget kan 
då betalas ut till den sökande innan förfallodatum på fakturan.  

Enligt lag (2018:222) om bostadsanpassningsbidrag ska kommunen betala ut bidraget till den 
sökande när åtgärden har utförts och kostnaderna redovisats. Om det är så att den sökande 
inte kan hantera att göra en ansökan, beställa offert och arbete hos entreprenör samt betala 
en faktura, kan detta lämnas som ett åtagande till kommunen. Det bästa sättet att hantera 
detta åtagande är en skriftlig begäran från den sökande med fullmakt.  

 

Pensionärsrådet beslutar 
att med hänvisning till vad som står på Boverkets webbsida gällande utbetalning av 
bostadsanpassningsbidraget, samt svar från bygglovsarkitekt Bygg och miljö, framföra till Miljö 
och teknik, Bygg och Miljö  

att kommunen inte ska kräva att sökanden betalar entreprenören själv före kommunens 
utbetalning,  

att sökanden ska kunna be kommunen betala direkt till entreprenören med en skriftlig begäran 
från den sökande med fullmakt, samt 

att kommunens webbsida uppdateras med denna information. 

__________  
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Pe § 32   Dnr sn 2022-180   

Information om - Uppföljningsrapport 2, socialnämnden 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om Uppföljningsrapport 
2, socialnämnden.       

Sammanfattning av ärendet 
Helårsprognosen för socialnämnden prognosticeras med en budget i balans. Prognosen 
varierar mellan enheterna där individ- och familjeomsorgen och biståndsenheten 
prognosticerar ett underskott och övriga verksamheter ett överskott vilket genererar en budget 
i balans.  
Socialnämnden beslutade 2022-06-02, § 35 att godkänna uppföljningsrapporten 2 för 
socialnämnden samt skicka beslutet till ekonom- och utvecklingschef och kommunstyrelsen.  

    

Handlingar i ärendet 
Uppföljningsrapport 2, 2022, för socialnämnden         

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 
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Pe § 33      Dnr sn 2021-122 

Information om - Renovering Holmagården 
Vid dagens sammanträde informerar Maria Danielsson om Renovering Holmagården. 

Sammanfattning av ärendet 
Förarbetet inför renoveringen på äldreboendet Holmagården pågår.  
Sedan de boende flyttade ut i början av 2022 har Svedalahem inlett ett utrednings- och 
förberedelsearbete, en så kallad projektering. Under detta arbete upptäcktes att byggets 
originalritningar inte stämde överens med byggnadens nuvarande mått. Detta har inneburit att 
Svedalahem har fått göra ett omfattande arbete med ny uppmätning av boendet och ta fram 
nya förslag på lösningar.  
Med anledning av de nya utredningarna har både Svedalahem och hyresgästen Vård och 
omsorg ställts inför nya beslut. Bland annat är det andra väggar som behöver flyttas än vad 
som tidigare var sagt.  
I januari 2022 tecknades avtal med HL Bygg AB från Skurup som var den entreprenör som 
vann upphandlingen. Entreprenören kommer att påbörja rivningsarbetet i juli enligt nuvarande 
tidplan. Resten av byggnationerna börjar efter semestern. Svedalahem har ett bra samarbete 
och en god kommunikation med entreprenören. 
Extraarbetet med att omarbeta originalritningarna och skapa nya förslag på lösningar i 
byggnaden kan innebära förseningar, men vi vet inte i dagsläget om det kan innebära senare 
tillbakaflytt för de boende. Ombyggnationer innebär alltid stora utmaningar men resultatet i 
detta fall blir ett bättre boende än det som först var ritat. Vi arbetar intensivt med att försöka 
hålla tidplanen och återkommer när vi vet mer.    
Ärendet har varit upp i Socialnämnden som beslutade 2022-06-02, sn § 38, att notera 
informationen till protokollet.   

Handlingar i ärendet 
Informationsbrev, 2022-05-25         

Pensinärsrådet besluta 
att lägga informationen till handlingarna 
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Pe § 34      Dnr sn 2022-81 

Vård och omsorg informerar 
 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om:  
 

- Behovsanalys särskilt boende med geografisk analys, sn § 39 202-06-02, Dnr sn 
2021-404. Vid socialnämndens sammanträde 2021-12-16 beslutade socialnämnden 
att ge Vård och omsorg i uppdrag att komplettera prognosen med en geografisk 
analys. Vid socialnämndens sammanträde 2022-06-02 beslutade socialnämnden att 
ge ordförande i uppdrag att initiera en studie om behov av särskilt boende i kommunen 
på längre sikt, med återkoppling till socialnämnden hösten 2022. Se handlingar i 
ärendet, Befolkningsprognos fokus Svedala tätort, Klågerup, Bara. 
 

- Missiv, samrådshandlingar och protokollsutdrag – Program för Skydd mot olyckor, sn § 
40 Sn 2022-06-02, Dnr 2022-140. Vid socialnämndens sammanträde 2022-06-02 
beslutade socialnämnden att godkänna föreslagna samrådshandlingar för 
handlingsprogram för skydd mot olyckor. Lagen om skydd mot olyckor (LSO) ställer 
krav på kommunen att ta fram och besluta om ett handlingsprogram. Inför 2022 
ändrades förutsättningarna för innehåll, struktur och beslut. Förändringen består 
primärt i strukturella förändringar men även beslutsprocessen. Tidigare dokument har 
beslutats av kommunfullmäktige för varje mandatperiod, nu finns möjligheten att 
förlägga beslutet hos kommunstyrelsen och programmet gäller löpande, alltså inte 
begränsat av mandatperiod. Programmet ska dock vara ett levande dokument och 
behöver genomlysas löpande. Verksamheten bör ha en årlig rapport till 
Räddningstjänstens utskott i samband med verksamhetsberättelser och årsrapport. 
 

- Kö till särskilt boende. 11 stycken. 
 

- Lägesrapport Covid 19. En ökning av covid 19 föreligger, dock ej några allvarliga 
sjukdomsfall. Personal ska åter använda munskydd vid patientnära vård. Testning 
görs fortfarande inom Vård och omsorg. Rekommendationen är att även besökare på 
äldreboendena ska bära munskydd. 
 

- Välfärdsteknik. Vård och omsorg har sökt innovationsmedel för 2022 hos 
kommunstyrelsen med följande innovationer: 
OmMej är en interaktivt, digital tjänst som kartlägger barns tillvaro utifrån deras egna 
perspektiv. Kommer att användas inom Individ och familjeomsorg. 
Forts 
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Forts 
Pe § 34 
 
Lifecare mobil omsorg (LMO) innebär ett mobilt stöd som syftar till att personal på ett 
lätt och smidigt sätt när de är ute och arbetar får åtkomst till brukarnas uppgifter. I det 
mobila stödet kan personal få sitt schema med uppgifter om vad och vilka besök som 
ska genomföras. Lifecare kan digitalisera och effektivisera verksamheten och därmed 
frigöra mer tid för personalen att tillbringa med vårdtagaren. 
Sekoia är ett digitalt verktyg för planering av insatser. Personal och boende använder 
samma verktyg för att planera, verkställa och följa upp dagen.  
Nationell Patientöversikt (NPÖ) gör det möjligt för behörig vårdpersonal att med 
vårdtagarens samtycke ta del av vårdinformation som registrerats hos andra regioner 
eller privata vårdgivare. 
 

- Ny socialtjänstlag. Det har nyligen kommit information om en ny Socialtjänstlag samt 
en Äldreomsorgslag som ska komplettera Socialtjänstlagen. De nya lagarna ska träda 
i kraft 2023-01-01. Mer information kommer till hösten.  
 

- Seniordagarna 2022. Datumen är fastställda till onsdag 9 nov Svedala församlingshem 
och torsdag 10 november Bara Kuben. Alla föreläsningar och utställningar är inte klara 
i dagsläget men en av dem ska vara Teknik Vård och omsorg, om vad som finns i 
dagsläget.  
 

- ”Diamantbuss”. En handikappanpassad buss döpt till ”Diamantbussen” med plats för 8 
passagerare samt chaufför är nu på plats och nyttjas av särskilt boende och Vårat 
gäng. Bussen används flitigt i verksamheterna. Utflykterna går att följa på Instagram. 
 

- Statsbidraget Äldreomsorgslyftet. NFU kommer på uppdrag av Vård och omsorg att 
starta en uppdragsutbildning med 22 platser för att utbilda personal inom Vård och 
omsorg till undersköterskor. Personalen kommer att läsa under 3 terminer och 
samtidigt arbeta halvtid. 

Handlingar i ärendet 
Befolkningsprognos fokus Svedala tätort, Klågerup, Bara (skickas med protokollet till 
pensionärsrådet)  

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 35   Dnr sn 2022-84   

Skrivelser och meddelanden 
Socialnämnden – utskickat till representanter för de olika pensionärsföreningarna 

- (Protokoll sn 2022-06-02) 
 

Kommunfullmäktige 
- 2022-04-27 § 27 Årsredovisning för Svedala kommun 
- 2022-04-27 § 28 Uppföljningsrapport 1 (UR1) 2022 – ekonomisk uppföljning 

 
Kommunstyrelsen 

- 2022-05-02 § 66 Lokalförsörjningsplan 
 
Ensamhetskommissionen  

- Välfärdteknik som murbräcka mot ensamhet  
 
Synskadades Riksförbund Skåne 

- Vackert väder ger inte blinda synen tillbaka 
- Det har kastats ut en livboj till synskadade och blinda 

 
RF-SISU Skåne 

- Nyheter från RF-SISU Skåne 
 
Vård och omsorg och närpolisen 

- Skydda dig mot bedrägerier! (delas ut på sammanträdet) 
- Befolkningsprognos fokus Svedala tätort, Klågerup, Bara (skickas med protokollet till 

pensionärsrådet) 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga skrivelser och meddelanden till handlingarna. 

__________  
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Pe § 36   Dnr sn 2022-128   

Övriga frågor – Information från Referensrådet för 
tillgänglighetsfrågor 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara informerar från senaste mötet, 2022-05-19 med Referensrådet 
för tillgänglighetsfrågor. Pensionärsrådets representanter är Ann-Magreth Albin, PRO, Bara, 
Lena Gustafsson, SKPF och Kjell-Åke Jakobsson SPF. 
 
Mötet handlade mycket om kommunikation och kommunikationschef Louise Sandell och Linda 
Holst från kommunikationsenheten berättade om kommunikationsenhetens arbete och 
hantering av informationsflödet till olika grupper, t ex i samband med pandemin.  
 
Kommunen arbetar för att skapa trygghetspunkter. Frågan togs upp om vilken information 
medborgarna/föreningsmedlemmar önskar, samt hur informationen ska presenteras och vilken 
information som bör prioriteras. Frågan ska tas med till föreningarna och vid dagens 
sammanträde uppmanar Ann-Magreth Albin de olika pensionärsföreningarna att återkomma 
med besked om detta till Ann-Magreth inför kommande möte i Referensrådet för 
tillgänglighetsfrågor. 
 
SvedalaNytt kommer numera ut 2 ggr/år. 
 
Anslagstavlorna på biblioteken arbetar personalen där med.  
 
Förbättringar av gångpassager med rollator mm över Torggatan är inte genomförda men finns 
med på åtgärdslistan. Via Felanmälan kan man nu lägga in enkelt avhjälpta hinder. 
Felanmälan gällande höga kanter, saknad av ledstång mm. Denna info får gärna spridas till de 
olika organisationerna. 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att uppmana de olika pensionärsorganisationerna att återkomma med besked till 
pensionärsrådets representant (Ann-Magreth Albin) i Referensrådet för tillgänglighetsfrågor 
om vilken information, hur informationen ska presenteras och vilken information som bör 
prioriteras från kommunikationsenheten i Svedala kommun, samt 

att för övrigt lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 37   Dnr sn 2022-07   

Övriga frågor – Information från Skånetrafiken 
serviceresors kundråd 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara, informerar från senaste mötet, 2022-06-08 med Skånetrafiken 
serviceresors kundråd. Pensionärsrådets representant i Skånetrafiken serviceresors kundråd 
är Ann-Magreth Albin, PRO.  
 
Mötet handlade mycket om övergripande frågor, som att köra miljövänligt, förstörelse av 
busskurer och åtgärder för detta samt byte av tåg till buss. Protokoll finns.  

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 38   Dnr sn 2022-   

Övriga frågor – Underhållning för seniorer i stadsparken i 
Svedala tätort mfl platser i kommunen 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara, tar upp frågan om avsaknad av riktad underhållning till 
seniorer, 75 år och äldre, i stadsparken i Svedala tätort mfl platser i kommunen. Avsaknad av 
riktad underhållning till äldre förelåg också vid Kulturdagarna.  
 
Ann-Magreth Albin har varit i kontakt med Kultur och Fritidschef Tomas Djurfeldt och 
framkommer att Kultur och Fritid har prioriterat underhållning för barn och ungdomar. 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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